	
文藻外語大學
補助學生參與國際交流活動之成果報告書
Wenzao Ursuline University of Languages
Subsidy for Students’ International Exchange Activities
Report

活動名稱：(中英文)





學制/科系/年級/班級：
College/Department/Year/Class：
申請人姓名：
Name：
交流國家：
Host Country：
交流單位：
Host Institution：
交流日期：
Exchange Period：




※心得報告內容大綱：請就以下主題分享，中文至少3,000 字或英文至少2,000 字，並請提供6 張照片（須附說明），撰寫字體請用12 號字。

Outline of the report：Please describe your experience according to the following sections with a minimum of 3000 words in Chinese or 2000 words in English and six pictures(each with captions). Font size：12

1. 參與動機 Motivation

2. 交流單位名稱/簡介/詳細活動資訊(可包含活動參與對象/規模等) Introduction of the Host Institution and detailed information about the international exchange activities you attended (ex. participants or scale of activities, etc.)

3. 交流過程與心得 Experiences (可就交流期間生活體驗、文化交流等方面進行陳述)
(This section may include experiences during the exchange period, details about the social life, exchange of culture with local or other international students, etc.)

4. 具體所獲效益 Advantages Gained on Exchange

5. 未來回饋方式 Any plan to contribute to school, department or junior students

備註Notes：
1. 請依規定標題書寫，但格式可彈性自訂。
Please complete the report according to the headings regulated above, though you can make your own format.
2. 檔案大小限制：8MB 
Capacity: 8MB
3. 請勿呈現個人資料 (如身份證字號、出生年月日、電話、住址等)
Do not include personal information, such as ID number, date of birth, telephone number, and address, etc.


2024年學生參與國際活動經費補助-經費申請表
	項目
	金額
	備註
	是否有
正本單據

	交通費
	　
	請列舉費用項目，
欄位若不夠請自行增加。
	□是
[bookmark: _GoBack]□否

	住宿費
	　
	請列舉費用項目，
欄位若不夠請自行增加。
	□是
□否

	生活費
	　
	請列舉費用項目，
欄位若不夠請自行增加。
	□是
□否

	註冊（報名）費
	　
	請列舉費用項目，
欄位若不夠請自行增加。
	□是
□否

	其他相關費用
	　
	請列舉費用項目，
欄位若不夠請自行增加。
	□是
□否

	費用總計
	　
	　
	



